



Prof. Barbara Hallensleben
Universität Freiburg Schweiz
Université de Fribourg Suisse
av. de l'Europe 20 CH-1700 Fribourg

Tel. [+41] 026 / 300 74 10; fax: 300 97 83
Mobile [+41] 79 230 35 50
Barbara.Hallensleben@unifr.ch
www.unifr.ch/orthodoxia

Fribourg, 25. Oktober 2018

Sofia * 7. – 10. November 2018 – Programm

7. November:

Ankunft bis zum Abend; Möglichkeit zum Abendessen

8. November:

Vormittags Liturgie – Fest der Erzengel
12h00 gemeinsames Mittagessen
14h30 Persönlicher Austausch – Berichte aus den verschiedenen Ländern und Kirchen
Arbeitssitzung zum Thema "Autokephalie und Einheit"
18h00 Gemeinsames Abendessen als Geburtstagsfeier für Prälat Dr. Nikolaus Wyrwoll

9. November:

Vormittags Besichtigungen und Begegnungen in Sofia
12h00 gemeinsames Mittagessen
14h00 Gastvortrag von Frau Prof. Todorka Dimitrova, Plovdiv:
Quantum Physics – From Subjective to Pure Chance
16h30 Freizeit
18h00 Abendessen

7th November:

Arrival until the evening; possibility for dinner

8th November:

Morning Liturgy – Feast of the Archangels
12h00 Lunch
14h30 Personal exchange – reports from the different countries and Churches
Working session on the topic "Autocephaly and Unity"
18h00 Common dinner at the occasion of the birthday of Mons. Dr. Nicholas Wyrwoll

9th November:

Morning Sightseeing in Sofia
12h00 Lunch
14h00 Conference of Prof. Todorka Dimitrova, Plovdiv:
Quantum Physics – From Subjective to Pure Chance
16h30 Free Time
18h00 Common Dinner

Wegbeschreibung zum Rocentro-Hotel:

1. Wenn Sie mit dem Flugzeug ankommen: Links vom Flughafengebäude (für Ankunft und Abflug gibt es ein gemeinsames Gebäude) befindet sich die Metrostation. Bitte halten Sie bulgarisches Kleingeld bereit, um ein Ticket für 1,60 lv (weniger als 1 EUR/Dollar) zu kaufen. Nehmen Sie die Metro bis zur Station Serdika. Verlassen Sie die Station in Fahrtrichtung, die Treppe hinauf, dann nach links. Folgen Sie der Hauptstraße für 300 Meter bis zur Ampel an der Hristo Botev-Straße. Gehen Sie der Straße entlang auf der linken Seite. Nach etwa 100 Metern folgt die nächste Ampel (am Vazrazhdane Platz). Vor Ihnen schräg links sehen Sie das pinkfarbene fünfstöckige Hotel.

2. Wenn Sie mit Zug oder Bus ankommen: Der Hauptbahnhof und der Zentrale Busbahnhof liegen nahe beieinander. Nehmen Sie von dort aus Tram 10 (vor dem Hauptbahnhof) nach links, Richtung Zapaden Park oder Richtung Halite. Steigen Sie nach sechs Stationen am Vazrazhdane Square aus. Dort sehen Sie bereits das Hotel.

Stadtplan mit dem Hotel:

http://www.hotel-rocentro.com/en/contacts_en.html

How to get to Hotel Rocentro in Sofia:

1. For those arriving by airplane: to the left of the airport building (arrivals and departures are in the same building) is the starting metro station. You must have small Bulgarian money to buy for 1.60 lv (less than 1 euro / franc / dollar) ticket. Take the metro to Serdika station, leave the station in the direction of the traffic, but go upstairs to the left and continue along the boulevard (avenue) 300 meters to the traffic light of Hristo Botev boulevard. There you turn left on the sidewalk along Hristo Botev Boulevard, after 100 meters is the next traffic light, where is also the Vazrazhdane Square. In front of you (slightly to the left) is the pink 5-storey building of the hotel.

2. For those arriving in Sofia by train or by bus: the Central Railway Station and the Central Bus Station are next to each other. From there, take tram number 10 (in front of the Railway Station) to the left (direction Zapaden Park, or going in direction to "Halite", well known for everybody) and after 6 stops get off at "Vazrazhdane Square" stop in front of the hotel.

Map of Sofia with the Hotel:

http://www.hotel-rocentro.com/en/contacts_en.html

Telefonnummern (auch in Sofia) / Telephone numbers (also in Sofia) :

Barbara Hallensleben	+41 79 230 35 50
Monsignore Nikolaus Wyrwoll	+90 541 368 09 73
Ivan Zhelev Dimitrov	+359 885 647006